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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L=AJUNTAMENT D=ARTÀ

Caràcter: ordinari
Data: 25 de setembre de 2003
Horari: 20 hores
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament

Hi assisteixen: 
Margalida Tous Ferrer, batlessa
Elvira Piris Quetglas, regidora
Josep Danús Rosselló, regidor
Concepció Moll Moragues, regidora
Bartolomé Palmer Sabater, regidor
José Navarro Fuster, regidor
Rafel Gili Sastre, regidor
Miquel Sebastià Moll Ferragut, regidor
Maria Antònia Sureda Martí, regidora
José Silva Jiménez, regidor
Maria Francesca Servera Pascual, regidora
Manuel Galán Massanet, regidor
Julen Adrián Gorostiza, regidor

Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària

Ordre del dia

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions anteriors.
2. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Comissió de Govern de dia 26 d’agost de 2003, referent 

a la designació de les festes locals per a l’any 2004.
3. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Comissió de Govern de dia 8 de setembre de 2003, 

referent a l’adhesió a la Plataforma en Defensa del Tren.
4. Aprovació, si s’escau, de la denominació del carrer de l’escola nova de la Colònia de Sant Pere.
5. Aprovació, si s’escau, de la moció a favor de la campanya “Correus en les llengües de l’Estat 

espanyol”.
6. Aprovació, si s’escau, de la moció sobre el projecte d’ampliació de les instal·lacions de l’IES 

Llorenç Garcias i Font.
7. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit 4/2003.
8. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit 5/2003.
9. Aprovació, si s’escau, de les gratificacions del personal.
10. Informació del nomenament del delegat de Batlia a la Colònia de Sant Pere.
11. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juliol, agost i setembre de 

2003.

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions anteriors
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Una vegada llegides les actes corresponents a les sessions dels dies 14 i 27 de juny, 16 i 31 de juliol, 
la batlessa sol·licita que es facin les correccions següents:

En l’acta de la sessió corresponent al dia 14 de juny, en el punt 2, en el foli 2, la intervenció que fa 
el regidor d’EU/EV ha de figurar primer que la que fa la batlessa.

En l’acta de la sessió corresponent al dia 27 de juny, en el punt 1, en el foli 2, en la línia 28, on diu 
“[...] Opina que la capacitat de consens no és el punt fort del petit equip de...” ha de dir “[...] Opina
que la capacitat de consens no és el punt fort del miniequip de...”.

En l’acta de la sessió corresponent al dia 16 de juliol, en el punt 1, en el foli 2, en la línia 18, on diu 
“[...] Basta fer un ple ordinari cada mes...” ha de dir “[...] Basta fer un ple ordinari cada dos 
mesos...”.

En el punt 3, en el foli 4, en la línia 27, hi ha de figurar “Quant al Consorci d’Aigües d’Artà, la 
batlessa diu que li és igual qui sigui el representant mentre tengui disponibilitat.

UM proposa Miquel Sebastià Moll Ferragut i s’adreça al PP per demanar- li el seu representant. El 
Sr. Palmer diu que pot ser el Sr. Adrián.”

En la línia 28, on diu “[...] Consorci d’Aigües d’Artà: Margalida Tous Ferrer, Josep Danús, Miquel 
Sebastià Moll Ferragut...” ha de dir: “[...] Consorci d’Aigües d’Artà, Margalida Tous Ferrer, Maria 
Francesca Servera Pascual...”.

Una vegada efectuades les correccions anteriors, els reunits aproven, per unanimitat, les actes de les 
sessions anteriors.
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2. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Comissió de Govern de dia 26 d’agost de 2003, 
referent a la designació de les festes locals per a l’any 2004

La batlessa exposa que la Comissió de Govern, a la sessió duta a terme el dia 26 d’agost de 2003, va 
adoptar l’acord següent:

a) Designar com a festes locals del nucli d’Artà:
- 17 de gener, Sant Antoni.
- 6 d’agost, Sant Salvador.

b) Designar com a festes locals del nucli de la Colònia de Sant Pere:
- 29 de juny, Sant Pere.
- 12 d’abril, dilluns de Pasqua.

La batlessa informa que el Ple ha de ratificar aquest acord.

Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar l’acord de la Comissió de Govern de dia 26 d’agost de 
2003, referent a la designació de les festes locals per a l’any 2004.

3. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Comissió de Govern de dia 8 de setembre de 2003, 
referent a l’adhesió a la Plataforma en Defensa del Tren

La batlessa exposa que la Comissió de Govern, a la sessió de dia 8 de setembre de 2003, va adoptar 
l’acord següent:

1. Adherir-se a la Plataforma en Defensa del Tren.
2. Trametre aquest acord a la plataforma esmentada.
3. Trametre aquest acord als Serveis Ferroviaris de Mallorca.
4. Ratificar aquest acord en la sessió plenària de l’Ajuntament.

Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar l’acord de la Comissió de Govern de dia 8 de setembre 
de 2003, referent a l’adhesió a la Plataforma en Defensa del Tren.

4. Aprovació, si s’escau, de la denominació del carrer de l’escola nova de la Colònia de Sant 
Pere

La batlessa llegeix la proposta que, copiada literalment, diu:

“Es proposa posar el nom de carrer de l’Escola a la via on se situa la nova escola incompleta de la 
Colònia de Sant Pere, que ara per ara té com a adreça la següent: solars 7-8 del Pla Parcial de les 
parcel·les 82-83 del polígon 3 de la Colònia de Sant Pere, terme municipal d’Artà.

Justificació

D’acord amb el que dicta la Llei 3/1986, de 29 d’abril, de normalització lingüística a les Illes 
Balears, concretament l’article 14.1, on diu literalment que “els topònims de les Illes Balears tenen 
com a única forma oficial la catalana”; i d’acord també amb l’article 14.2 de la Llei esmentada, que 
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fa referència a la forma prefererent de la toponímia popular tradicional, que diu “[...] els noms de 
les vies urbanes han d’ésser determinats pels ajuntaments corresponents, també amb
l’assessorament esmentat, donant preferència a la toponímia popular tradicional i als elements 
culturals autòctons”.
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En l’informe sobre els noms dels carrers d’Artà que la Comissió de Govern va encarregar el 28 
d’octubre de 1996 i que es va lliurar a la Comissió el mes de juliol de 1998, es donen uns criteris 
ortogràfics i lingüístics que s’han de seguir per al nomenclàtor de carrers. Són els següents:

• Ús formal dels noms de les vies urbanes (carrer del Figueral o carrer de la Sorteta).
• No omissió de les preposicions i els articles dels noms dels carrers.
• Com escriure els noms dels personatges coneguts? (Es proposa escriure els noms que l’ús ja ha 

consolidat.)
• Ús de majúscules i de minúscules. (Es proposa que el nom de la via –carrer, plaça, camí, etc.–

vagi sempre en minúscula i que la part significativa del nom vagi en majúscula.)
• Paraules ben escrites (carrer de l’Alqueriot i no Alcariot).
• Elecció de la variant popular en dos carrers.
• Llista alfabètica.

Els criteris administratius són els següents:

• Un nom per a cada via urbana. 
• No repetició de noms.
• Canvis d’enumeracions.
• S’ha de fer servir sempre de manera idèntica el nom oficial pertot.

Seguint els criteris anteriors, es proposa que el nom de dita via sigui el de carrer de l’Escola, ja que 
és el nom amb què la gent l’ha començat a conèixer. Pensam que realment aquell serà, sempre, el 
carrer de l’Escola en el nucli de la Colònia de Sant Pere. A més, en tot el terme municipal no hi ha 
cap carrer que tengui aquesta denominació.”

Així mateix, informa al Ple que ha consultat el nom proposat del carrer amb els membres del 
Consell Escolar de la Colònia de Sant Pere i que els ha semblat bé.

La portaveu del PP, Sra. Morell, considera que s’ha de consultar el nom a la gent de la Colònia de 
Sant Pere.

El portaveu d’UM, Sr. Gili, presenta una esmena a aquesta proposta, segons la qual proposa que el 
nom del carrer sigui carrer de Joan Mesquida i que es comuniqui aquest nom a la gent de la 
Colònia de Sant Pere.

El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián,  exposa que no és el mateix consultar el nom del carrer als 
membres del Consell Escolar, que consultar-ho al Consell Escolar. 

Diu que no té cap problema amb el nom proposat, ni tampoc està en contra del nom proposat per 
UM.

La regidora d’UIA, Sra. Piris, informa que es pot posar el nom de carrer de l’Escola, i després 
canviar-ho si no va bé.

Després d’una breu deliberació, es deixa aquest punt sobre la taula.
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5. Aprovació, si s’escau, de la moció a favor de la campanya “Correus en les llengües de 
l’Estat espanyol”

La batlessa llegeix la moció que, copiada literalment, diu:

AEXPOSICIÓ DE MOTIUS
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L’entitat Organització pel Multilingüisme ha informat a aquesta corporació municipal que
l’Empresa Estatal Correus i Telègrafs SA ha iniciat un procés de canvi de la imatge corporativa que 
implica un nou logotip on apareix l’expressió “Correos” redactada exclusivament en castellà.

L’ús exclusiu del castellà en el logotip d’una empresa pública estatal com és Correus no respecta 
l’esperit de l’article 3 de la Constitució espanyola ni els principis bàsics que regulen la doble 
oficialitat lingüística a les Illes Balears d’acord amb l’article 3 de l’Estatut d’autonomia de les Illes 
Balears i la legislació que el desplega.

Consideram especialment greu que Correus, que fins ara incloïa en la retolació de les seves 
oficines a les Illes Balears, la Comunitat Valenciana i Catalunya un logotip bilingüe (“Correus 
i Telègrafs” i “Correos y Telégrafos”), opti per un nou logotip que només té versió castellana. 
Al País Basc, i part de Navarra, Correus emprava el logotip bilingüe “Posta eta Telegrafoak” 
i “Correos y Telégrafos”. A Galícia Correus emprava el logotip bilingüe “Correos e
Telégrafos” i “Correos y Telégrafos”.

Els estats democràtics plurilingües reconeixen una denominació plurilingüe oficial al nom de 
l’Estat i a les empreses i institucions estatals. Així, per exemple, a Suïssa l’empresa estatal de 
correus té la denominació en alemany, francès, italià romanx (Die Post, La Poste, La Posta, i 
la Posta); a Bèlgica, en neerlandès, francès i alemany (De Post, La Poste, i Die Post); a 
Finlàndia, en finès i suec (Posti i Posten), i al Canadà, en anglès i francès (Post i Postes). A la 
Gran Bretanya Royal Mail i Post Office usa oficialment el gal·lès i el gaèlic escocès, llengües
amb 580.000 i 70.000 parlants respectivament, en el seu logotip.

Per tot això, es presenta al Ple de l’Ajuntament d’Artà la següent

PROPOSTA D=ACORD

Instar Correus perquè també empri el català en el seu nou logotip, i que la versió catalana del 
logotip aparegui tant als rètols de les oficines com a les bústies, carrets de repartiment, vehicles i 
altres elements de la seva propietat radicats, estacionats, emmagatzemant o instal·lats en aquest 
municipi, en les instal·lacions postals de qualsevol naturalesa que donen servei a aquest municipi i 
en totes les instal·lacions postals de tots els municipis de les Illes Balears, la Comunitat Valenciana, 
Catalunya i en tots els municipis de llengua catalana d’Aragó. 

Instar Correus perquè empri en tota la documentació d’abast estatal i internacional una denominació 
de l’empresa en castellà, català, gallec i basc (Correos, Correus, Correos, i Posta). Això comprèn 
tota la papereria originada i usada en els serveis centrals de Correus, el  servei de filatèlia, les 
publicacions, la pàgina web, etc. 

Trametre aquesta moció a:

Excm. Sr. Francisco Álvarez-Cascos Fernández
   Ministre de Foment
   Paseo de la Castellana, 67
   28071 Madrid

Sr. Víctor Calvo-Sotelo Ibáñez-Martín
   President
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   Correos - Correus - Correos - Posta
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   Vía de Dublín, 7
   28070 Madrid

Molt Hble. Sr. Pere Rotger i Llabrés
   President del Parlament de les Illes Balears
   Parlament de les Illes Balears
 Palau Reial, 16

   07001 Palma

Sr. Evelio Antich Verdera 
   Director
   Correos - Correus - Correos - Posta
   Prefectura Provincial de les Illes Balears
   07070 Palma

   Organització pel Multilingüisme
   Apartat de correus 107
   08560 Manlleu 

Artà, 3 de setembre de 2003".

Els reunits acorden, per unanimitat:

Aprovar la moció a favor de la campanya “Correus en les llengües de l’Estat espanyol”, segons la 
qual s’acorda:

1. Instar Correus perquè també empri el català en el seu logotip, i que la versió catalana del logotip 
aparegui tant als rètols de les oficines com a les bústies, carrets de repartiment, vehicles i altres 
elements de la seva propietat radicats, estacionats, emmagatzemats o instal·lats en aquest municipi, 
en les instal? lacions postals de qualsevol naturalesa que donen servei a aquest municipi i en totes 
les instal·lacions postals de tots els municipis de les Illes Balears, la Comunitat Valenciana, 
Catalunya i en tots els municipis de llengua catalana d’Aragó.

2. Instar Correus perquè empri tota la documentació d’abast estatal internacional una denominació 
de l’empresa en castellà, català, gallec i basc ( Correus, Correos i Posta). Això comprèn tota la 
papereria originada i usada en els serveis centrals de Correus, el servei de filatèlia, les publicacions, 
la pàgina web, etc.

3. Trametre aquesta moció al ministre de Foment, al president de Correus, al president del
Parlament de les Illes Balears, al director de Correus i a l’Organització pel Multilingüisme.

6. Aprovació, si s’escau, de la moció sobre el projecte d’ampliació de les instal·lacions de l’IES 
Llorenç Garcias i Font

La batlessa llegeix la moció que, copiada literalment, diu:

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS
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En el mes de juny de 2001, el batle de l’Ajuntament d’Artà (senyor Montserrat Santandreu), la 
regidora de l’Àrea d’Educació d’aquest Ajuntament (senyora Elvira Piris), el director de l’IES 
Llorenç Garcias i Font (senyor Jaume Alzina) i el secretari general tècnic de la Conselleria 
d’Educació i Cultura (senyor Jaume Pons), en una reunió duta a terme al CP d’Inca, acordaren 
iniciar les tasques d’elaboració del projecte d’ampliació de les dependències de l’IES Llorenç 
Garcias i Font.

L’ampliació esmentada és, de sobres, justificada. En primer lloc, perquè els desdoblaments dels 
cursos del CEIP Na Caragol determinen un increment molt considerable de la demanda de places 
escolars, que necessàriament s’han d’atendre des del moment que aquest centre d’educació primària 
és un centre adscrit a l’IES.

En segon lloc, perquè cal solucionar urgentment les greus deficiències (les mancances d’espais 
físics) d’un edifici que ha sofert successives ampliacions al llarg dels anys, però que mai, aquestes 
ampliacions, no han previst un pla integral de reforma per tal d’adequar- lo a les necessitats i als 
mínims necessaris que estableixen els criteris de l’Administració educativa. 

Les deficiències més greus, constatades durant els cursos 2001-2002, 2002-2003 i també en el curs 
acadèmic que ara ha de començar, es concreten, sobretot, en:

• L’ocupació permanent de quatre departaments didàctics, de la biblioteca i de la sala d’actes com 
a aules per atendre els grups classe.

• La manca d’una aula taller per impartir les activitats lectives del cicle formatiu d’activitats
fisicoesportives.

• La manca d’espais físics per rebre els pares en les seves entrevistes amb els tutors.
• L’absència d’aules suficients per atendre adequadament els desdoblaments.
• La manca d’una segona aula d’informàtica.
• La manca d’una aula de dibuix.
• La manca d’espai per impartir les classes del grup de garantia social d’ofimàtica.
• La inexistència d’espai per dedicar a magatzem (la qual cosa ha obligat a haver de llogar un 

edifici a un particular per tal de poder solucionar les necessitats d’una dependència que es 
considera imprescindible).

• Una cafeteria del tot insuficient per atendre les necessitats de quasi sis-cents alumnes i setanta-
dos professors.

• Les nombroses barreres físiques que impedeixen absolutament l’acompliment de les normes 
establertes sobre eliminació de barreres físiques als centres de titularitat pública.

Al llarg del curs 2002-2003, la Conselleria d’Educació va encarregar, a partir d’un estudi 
previ de necessitats, la redacció d’un projecte bàsic d’execució de les obres d’ampliació.
Aquest projecte, ja conclòs, preveu la construcció d’un edifici annex amb cinc aules per a 
grups classe, una aula polivalent, un taller de bicicletes, un taller de tecnologia i una aula 
taller per al Departament dels Cicles Formatius d’Administració. També, aquest projecte 
bàsic preveu la reubicació de la cafeteria i l’eliminació de les barreres físiques. Tot per un 
valor d’1.182.783 €.

Per tot això, l’Ajuntament d’Artà en Ple pren el següent 

ACORD
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Instar la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears perquè signi un conveni de 
col·laboració entre ambdues institucions i perquè acceleri la redacció del projecte d’execució per 
poder dur a terme, el més aviat possible, aquestes obres imprescindibles d’ampliació de les
dependències de l’IES Llorenç Garcias i Font.”

La portaveu del PP, Sra. Morell, exposa que va xerrar amb el conseller i que varen tractar aquest 
tema.
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El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que una de les mancances que no es diu és que els
departaments estan saturats. Critica l’Equip de Govern que no hagi informat l’Institut de les 
gestions fetes amb la Conselleria d’Educació durant l’any 2001. I agrairia que aquest tema tengués 
un seguiment continu en les comissions informatives.

Els reunits acorden, per unanimitat:

Instar la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears perquè signi un conveni de 
col·laboració entre ambdues institucions i perquè acceleri la redacció del projecte d’execució per 
poder dur a terme, el més aviat possible, aquestes obres imprescindibles d’ampliació de les
dependències de l’IES Llorenç Garcias i Font.

7. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit 4/2003

La batlessa explica l’expedient de modificació de crèdit 4/2003, que consisteix a dotar de
consignació la partida 5111 61107, de “camins rurals. Conveni d’Agricultura”, que es finança 
mitjançant les anul·lacions de partides amb crèdit que es consideren reductibles.

El regidor d’UM, Sr. Moll, exposa que no està d’acord amb les formes, però sí en la finalitat. Diu 
que volen aprovar aquest punt per no perdre la subvenció per a la millora dels camins rurals. Aquest 
punt demostra la poca liquiditat de l’Ajuntament. No està d’acord en llevar la consignació prevista 
en el pressupost per al mobiliari del tanatori, ja que pareix que no volem finalitzar l’obra del 
cementeri. Considera que s’hauria d’haver utilitzat la partida de les retribucions dels càrrecs 
polítics.

El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que està en part d’acord amb el que ha exposat el regidor
d’UM; no obstant això, votarà a favor perquè no es pot perdre la subvenció.

Els reunits acorden, per unanimitat:

1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 4/2003, el qual queda redactat de la manera 
següent:

Habilitació i suplements de crèdit:

Funcional Econòmic Denominació Altes
5111 61107 Camins rurals. Conveni Agricultura 37.790,00

37.790,00

L’import total anterior queda finançat per les anul·lacions de crèdits de les partides del pressupost 
no compromesos següents:

Funcional Econòmic Denominació Baixes
4323 21200 Manteniment edificis i altres construccions Na16.990,00
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Batlessa
4324 22114 Electricitat Sa Central 300,00
4325 21300 Maquinària, instal·lacions edificis ús múltiple 1.500,00
4325 21500 Mobiliari i atuells edificis ús múltiple 1.000,00
4326 61100 Mobiliari urbà Colònia 1.000,00
4326 61102 Mobiliari urbà Artà 2.000,00
4431 63205 Noves capelles Cementeri Colònia 3.500,00
4431 63500 Mobiliari tanatori 8.000,00
4442 21208 Manteniment Centre Recollida Animals 2.500,00
7511 22602 Publicitat i propaganda promoció turística 1.000,00

TOTAL 37.790

2. Exposar al públic aquest expedient durant el termini de quinze dies, als efectes de reclamacions,
mitjançant un anunci en el BOIB.

8. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit 5/2003

La batlessa explica que s’ha rebut una subvenció del Consell de Mallorca per a ajudes a famílies 
amb menors en situació de risc social i, no havent-hi en el pressupost inicial partida de despeses per 
a aquest tipus de despesa, es fa un expedient de nous ingressos.

El portaveu ‘=EU/EV, Sr. Adrián, informa que en el mes de juliol ja no havia consignació 
pressupostària en la partida. Considera insuficient la subvenció i, per això, presentarà una moció al 
respecte.

Els reunits acorden, per unanimitat:

1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 5/2003, el qual queda redactat de la manera 
següent:

Habilitació i suplements de crèdit

Funcional Econòmic Denominació Altes
3131 48022 Ajudes a famílies amb menors en situació de risc 

social
1.202,02

TOTAL 1.202,02

L’import total anterior queda finançat amb els següents nous ingressos concedits una vegada aprovat el pressu

Econòmic Denominació Baixes
46107 Transferències CIM per a ajudes a famílies amb menors en 

situació de risc social
1.202,02

TOTAL 1.202,02
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2. Exposar al públic aquest expedient durant el termini de quinze dies, als efectes de reclamacions,
mitjançant un anunci en el BOIB.

9. Aprovació, si s’escau, de les gratificacions del personal

La batlessa informa sobre les gratificacions del personal de la Brigada Municipal d’Obres, del 
personal de la Residència i del personal d’oficines, corresponents als mesos de juliol i agost de 
2003, que s’apugen a la quantitat de 3.889,99 €.
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Els reunits acorden, per unanimitat:

Aprovar les gratificacions del personal corresponents als mesos de juliol i agost de 2003, que 
s’apugen a la quantitat de 3.889,99 €.

10. Informació del nomenament del delegat de Batlia a la Colònia de Sant Pere

La batlessa informa que, per Decret de dia 16 de setembre de 2003, es nomena Luís López
Fernández com a delegat de la Batlia a la Colònia de Sant Pere, en aplicació de l’article 122 del 
ROF.

La batlessa informa que Luís López és un senyor que no té color polític i que ja ha començat a fer 
feina a la Colònia de Sant Pere.

Agraeix públicament la feina que va fer Benet Capó Cursach, l’anterior delegat de la Batlia a la 
Colònia de Sant Pere. Ella no l’ha anomenat, però li ha ajudat molt i ha solucionat tots els 
problemes. Ajudarà a Luís López Fernández.

Els reunits, per assentiment, es donen per assabentats.

11. Informació sobre les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juliol, agost i 
setembre de 2003

Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de juliol, agost i setembre de 
2003.

Els reunits, per assentiment, es donen per assabentats.

A continuació, i abans de tractar el punt de precs i preguntes, la batlessa diu que hi ha mocions dels
distints grups polítics, que s’ha de votar la seva inclusió en l’ordre del dia i que s’han de debatre, si 
n’és el cas.

M1. Moció presentada pel Partit Popular referent a l’asfalt dels carrers de Bonaire, de 
Mallorca, de Na Coixa i de Llorenç Villalonga, i a la instal·lació d’un contenidor per a residus 
sòlids urbans al carrer de Na Coixa

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Basta veure l’estat lamentable d’aquests carrers, les paraules sobren.

Adjuntam firmes dels veïns que donen suport a la necessitat urgent d’instal·lar una capa asfàltica en 
aquests carrers.”

La batlessa diu que bada, el PP. De tota manera, es tendrà en compte. Aquesta batlessa ho 
comunicarà a alguns veïns signants i els dirà que, si ho hagués sabut més aviat –la carta és de 26 de 
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juny– , tal volta ja estarien asfaltats. Sembla que el PP bada molt en la representació dels ciutadans. 
Si ho haguessin fet ells mateixos, la cosa aniria més àgil.

Ha badat, també, en el allò que fa referència al contenidor. De dia 15 de setembre n’hi ha un. El seu 
escrit és de dia 20 de setembre.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció i, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), s’acorda:

1.Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.
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2. Aprovar la moció del PP referent a l’asfalt dels carrers de Bonaire, de Mallorca, de Na Coixa i de 
Llorenç Villonga, i a la instal·lació d’un contenidor per a residus sòlids urbans al carrer de Na 
Coixa.

M2. Moció presentada pel Partit Popular referent al començament urgent de les obres de 
canvi de xarxes d’abastament i sanejament previstes en el Pla d’obres i serveis del CIM i 
adjudicades des de fa més de cinc anys a l’empresa Melchor Mascaró, SA

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Vist que tots els partits polítics d’aquest Ajuntament prioritzaven, en el seu programa, el canvi de 
la xarxa d’abastament (amb pèrdues superiors al 60 %) i de sanejament, a més d’altres xarxes, com 
la de gas, telecomunicacions, etc.

2. Vist que aquestes obres s’han anat contractant per fases a l’empresa Melchor Mascaró.

3. Vist que existeix la possibilitat de perdre les subvencions donades pel CIM davant la inoperància 
de l’Ajuntament per començar les obres.

Demanam que, de manera urgent, es comencin les obres.”

La batlessa exposa que, si per ella fos, començarien demà mateix. Tot d’una que es puguin 
començar les obres s’engegaran. Li vol recordar que el Pla d’obres i serveis només subvenciona les 
xarxes d’abastament i sanejament.

El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que votarà a favor de la urgència de la moció, però que no 
està d’acord amb la moció.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, la qual cosa s’aprova per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA 
i PSOE).

Finalment, se sotmet a votació la moció presentada pel PP, la qual, per 3 vots a favor (PP), 7 vots en 
contra (UIA, PSOE i EU/EV) i 3 abstencions (UM), no resta aprovada per manca de quòrum en la 
votació.

M3. Moció presentada pel Partit Popular per demanar al Departament de Carreteres del 
Consell de Mallorca que faci accions per reduir la velocitat del trànsit a les entrades del poble

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Davant l’excessiva velocitat de trànsit que suposen aquestes vies que travessen el nucli urbà d’Artà 
i la inseguretat dels vianants, és urgent realitzar les instal·lacions necessàries per resoldre aquest 
greu problema.

Per això, es proposa prendre la següent
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PROPOSTA D’ACORD

Demanar al Departament de Carreteres del Consell de Mallorca que faci accions per reduir la 
velocitat del trànsit a les entrades del poble, després de l’estudi del Departament de Carreteres. Es 
proposen les accions següents:

- Instal·lació de semàfors a la rotonda a la carretera Manacor-Artà, a l’alçada de la benzinera.
- Instal·lació de semàfors a la rotonda a la carretera de Santa Margalida-Artà.
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- Instal·lació de pas de vianants al carrer de Santa Margalida, al carrer de 31 de Març i al carrer de 
Ciutat a l’alçada del carrer de l’Argentina.”

La batlessa exposa al regidor del PP, Sr. Palmer, que s’hi ha fixat, i que sembla que tant el PP –
consellera Mabel Cabrer– com UM –Gonzalo Aguiar– desconeguin l’existència d’Artà, ja que en el 
Pla de carreteres que han presentat no han previst cap actuació a la nostra vila. Espera la resposta de 
Gonzalo Aguiar sobre aquesta qüestió i ha demanat audiència amb la consellera Cabrer per tal de 
fer- li veure la necessitat d’algunes actuacions a Artà. No tan sols pel tema de les rotondes, sinó 
també pel de les circumval·lacions que van de la carretera de Palma a la d’Alcúdia, la que va de la 
carretera de Palma a la de Canyamel i la que va de Ses Pesqueres i surt al camí de Son Vives. Per a 
totes aquestes actuacions, la revisió de le s NS –que vostè pensa que són tan ambigües– ha previst 
una reserva de terrenys.

El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, està d’acord amb la connexió, mitjançant una rotonda, entre la 
carretera de Palma i la de Canyamel.

També demana un termini d’execució del Pla de regulació del trànsit.

La batlessa proposa deixar aquesta moció damunt la taula i elaborar una moció conjunta.

Els reunits acorden, per assentiment unànime, deixar aquesta moció damunt la taula.

M4. Moció conjunta presentada pels portaveus dels grups polítics PP, UM i EU/EV, referent a 
la Residència de Persones Majors

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Atès que la Residència per a Persones Majors, en aquests pressupostos de despeses de 2003, no 
compta amb cap partida per a la compra de material per a les seves activitats.

2. Atès que, en el plenari de dia 16 de juliol, les retribucions dels regidors, per les seves
assistències, en lloc de ser de 80,14 € bruts, mitjançant acords, fossin, per unanimitat, d’1 € brut.

3. Atès que en els pressupostos hi figura una partida funcional 1.111/econòmica 10.001 que recull 
els doblers no consumits per les assistències dels regidors.

4. Atès que, si els regidors que representen els partits que presenten aquesta proposta haguessin 
cobrat per les seves assistències els plens realitzats fins ara (que són: 1 ordinari i 3 extraordinaris), 
les seves assistències, a raó de l’import inicialment proposat, s’apujarien (a 80,14 € per assistència,
per 7 regidors, per 4 plens) a un total de 2.243,92 €.

Per això, PP, UM i EU/EV presenten la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Destinar 2.000 € a la Residència de Persones Majors perquè amb aquest import puguin comprar 
tot el material que els fa falta, i que no tenen, per a dur a bon fi les activitats que tenen per costum 
fer.
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2. Procedir a fer la corresponent modificació de crèdit.”

La batlessa exposa que no tenia constància que tenguessin mancança de material.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), s’acorda:

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció conjunta presentada pels portaveus dels grups polítics PP, UM i EU/EV, 
relativa a la Residència de Persones Majors.
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M5. Moció presentada per UM referent a l’establiment d’una aturada de taxis

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. En relació a les queixes que ens han fet arribar, en relació al servei de taxi a Artà, tant els usuaris 
com els empresaris, quant a la inexistència d’una aturada fixa de taxis en tot el poble d’Artà, la qual 
cosa dificulta el servei, sobretot per a les persones de fora poble.

2. Atès que no hi ha cap punt d’informació d’aquest tipus de servei i que els usuaris han d’anar 
demanant pels bars i negocis de la vila tant el telèfon com la ubicació dels taxistes.

UM presenta la següent

PROPOSTA D’ACORD

1. Establir una aturada de taxis a la cantonada de la Gran Via amb el carrer de Ciutat, com a lloc 
cèntric i de fàcil accés, sobretot, per a la gent de fora poble que és la que més demanda el servei.

2. Posar un panell d’informació en la mateixa aturada de taxis amb els telèfons i la informació que 
els
empresaris del sector considerin adient.”

La batlessa diu que ha xerrat amb empresaris taxistes i opinen que és millor el cap de cantó 
d’Antoni Maria Alcover.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i , per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), 
s’acorda:

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per UM referent a l’establiment d’una aturada de taxis.

M6. Moció presentada per UM referent a l’avinguda de Costa i Llobera i al carrer de Santa 
Margalida

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Atès que el pas de vianants existent al semàfor de la carretera de Costa i Llobera impossibilita 
que les persones amb cadira de rodes el puguin utilitzar, ja que les barreres arquitectòniques són 
insalvables i la gent amb aquest problema s’ha d’arriscar a travessar la carretera per llocs no 
senyalitzats ni segurs, posant en perill, fins i tot, la seva vida.

2. Atès que, a causa del volum de circulació i la inexistència de cap pas de vianants, es fa 
pràcticament impossible i molt perillós travessar el carrer de Santa Margalida, en el lloc on
connecta amb el carrer de l’Argentina, ja que totes les prioritats en aquest lloc són per al trànsit 
rodat.
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UM presenta la següent 

PROPOSTA D’ACORDS

1. Fer les passes necessàries per eliminar les barreres arquitectòniques del pas de vianants del 
semàfor del carrer de Costa i Llobera.

2. Implantar un pas de vianants en ell carrer de Santa Margalida a l’alçada de la ferreteria de Can 
Boira.”

La batlessa diu que, quant al semàfor de vianants, ja ho ha fet a saber al Servei de Carreteres del 
Consell de Mallorca i que n’espera la resposta.

El portaveu d’UM retira la moció de l’ordre del dia, ja que es dóna per assabentat de les gestions 
realitzades per la batlessa.
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M7. Moció presentada per UM referent a radiar els plens a través de l’emissora municipal 
Ràdio Artà

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Atès que, en el plenari de dia 16 de juliol de 2003, es va aprovar la transmissió per Ràdio Artà 
Municipal de tots els plenaris d’aquest Ajuntament.

2. Atès que, fins a dia d’avui, encara no se n’ha radiat cap per falta de mitjans tècnics.

3. Atès que hi ha una partida pressupostària dins l’any 2003 destinada a millorar el funcionament de 
Ràdio Artà Municipal, que fins a dia d’avui encara no s’ha invertit.

4. Atès que el Sr. Jaume Massanet Brunet presenta una proposta per millorar el funcionament i la 
major cobertura a la comarca i a la Colònia de Sant Pere de Ràdio Artà Municipal.

UM presenta la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Prendre les mesures oportunes per radiar tots els plens de l’Ajuntament d’Artà tal com es va 
aprovar en el plenari de dia 16 de juliol de 2003.

2. Fer les inversions necessàries a Ràdio Artà Municipal per, almanco, poder radiar els plens.

3. Tenir en consideració i contestar la proposta presentada pel Sr. Jaume Massanet Brunet, la qual 
dotaria d’una major cobertura i projecció a Ràdio Artà Municipal.”

La batlessa diu al portaveu d’UM que, com ell comprendrà, ella, com a batlessa, no vol invertir en 
la guingueta que el senyor Jaume Massanet ha muntat a ca seva. Quan la ràdio s’instal·li
definitivament a Ses Escoles s’haurà de fer una inversió. La proposta del senyor Jaume Massanet es 
tendrà en compte i s’intentarà aconseguir una subvenció, sempre amb l’ajut d’Unió Mallorquina, 
del Consell de Mallorca. No creu que ho podem fer així, senyor Gili?

El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que l’emissora de Ràdio Artà es troba a la casa del senyor 
Jaume Massanet perquè així es va acordar quan es va canviar l’emissora a causa de les obres que 
s’estan duent a terme a l’edifici de Ses Escoles, on es trobava ubicada l’emissora.

També diu que la inversió es tradueix en l’adquisició de micròfons i una taula de mescles.

El portaveu d’UM, Sr. Gili, informa que el pressupost per poder transmetre els plenaris s’apuja a la 
quantitat de 2.281,98 €, segons el pressupost adjunt a la seva moció.

Així mateix, el portaveu esmentat retira els dos últims punts de la moció.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.
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2. Aprovar la moció presentada per UM referent a radiar els plens a través de l’emissora municipal 
Radio Artà.

M8. Moció presentada per UM referent al control, seguiment i fiscalització de l’obra
d’ampliació del cementeri

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

- Atès que el 24 de febrer de 2000 s’adjudicà l’obra d’ampliació del Cementeri Municipal.

- Atès que el 31 d’octubre de 2001 es produeix el canvi de contractista.

- Atès que l’obra tenia un termini d’execució de 6 mesos i que ja portam 3 anys i 4 mesos, i que no 
sembla que s’acabi per ara.
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- Atès que, en el moment del canvi de contractista, no es va imposar cap sanció ni pèrdua de la 
fiança al cedent, tot i el retard en l’obra.

- Atès que els sol·licitants de nínxols ja han pagat el 50 % del preu fixat i, d’aquests, el 65 % ja ho 
havien abonat abans del 20 de desembre de 1999.

- Atès que ja s’han aprovat certificacions per un import de 592.527,62 € (86 % del pressupost total).

- Atès que l’arquitecte assenyala que el llibre d’ordres del Cementeri es va perdre quan va deixar les 
obres la primera empresa.

- Atès que no tenim constància de cap sanció al contractista per deficiències en els materials 
instal·lats ni en l’execució de l’obra.

- Atès que sembla ser que es continua amb la mateixa política de sempre, quant als augments dels 
pressupostos inicials, pel que fa referència a les obres públiques de l’Ajuntament, amb les
desviacions pressupostàries conseqüents.

- Atès que, pel que es desprèn de l’actuació de l’Equip de Govern (proposta de modificació de 
crèdit del 17-09-2003, amb la qual se suprimeix la partida referent al mobiliari del tanatori), sembla 
ser que no es té intenció de finalitzar les obres dins aquest exercici.

- Atès que, tot i l’alarmant retard de l’obra i les greus deficiències que sembla haver-hi, s’han anat 
aprovant i pagant les certificacions corresponents.

Per tot això, UM proposa el següent 

ACORD

1. Com que se segueix amb la mateixa política de desinformació cap als grups polítics de l’oposició 
i cap als ciutadans d’aquest poble (que han fet un enorme esforç per poder gaudir de la concessió 
dels nínxols o capelles), demanar una disculpa immediata mitjançant una carta personalitzada a tots 
els ciutadans que hagin avançat pagaments, on s’expliquin les raons d’aquest retard en l’execució 
de l’obra esmentada.
2. Enumerar, si n’és el cas, les diferents deficiències que es puguin trobar, tant en el projecte 
d’ampliació (drenatge de les aigües pluvials, dotació de serveis, etc.), com en el seguiment dut a 
terme pels tècnics encarregats de la direcció d’obra.

3. Enumerar les diferents deficiències que siguin responsabilitat del contractista, si n’hi ha.

4. Comparèixer i explicar, davant el Ple, per part del responsable polític del seguiment d’aquesta 
obra, donar compte de si existeix o no un pla de coordinació que garanteixi un seguiment constant i 
continuat de les obres per part del personal tècnic adscrit a aquesta obra (punt 4.2n del concurs).

5. Demanar a la presidenta que si, de l’estudi d’aquestes propostes i de la compareixença del 
responsable polític, en surten irregularitats i deixadesa, tant per part dels tècnics, com per part del 
contractista, com del polític encarregat del seguiment, en demani responsabilitats a aquests (civils, 
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econòmiques i/o administratives), ja que no pot ser que un ajuntament estigui jugant (o mal 
gestionant) contínuament els diners públics de tots els ciutadans.”

La batlessa diu que l’obra està inacabada i que, per tant, no es pot parlar, encara, d’irregularitats. 
D’una altra banda, si vostè hagués estat present a la Comissió Informativa d’Hisenda, sabria per què 
la partida del mobiliari del tanatori desapareix.

Aprofita, la batlessa, per instar els membres d’Unió Mallorquina a rectificar els seus representants 
de les comissions informatives. L’article 125.c del ROF parla d’un suplent, no de dos ni de tres, 
perquè, si no anam alerta, ben prest vendrà “en Pepito de los Palotes” com a representant d’UM a 
les comissions informatives.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per UM referent al control, seguiment i fiscalització de l’obra 
d’ampliació del Cementeri.
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M9. Moció presentada per EU/EV relativa a la petició de rescissió del contracte de prestació 
de serveis de l’aparellador Sr. César Córdoba Herreros a l’Ajuntament d’Artà

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que l’Ajuntament d'Artà té un contracte de prestació de serveis amb l’aparellador Sr. César
Córdoba Herreros, aprovat per Decret de Batlia.

Atès que, segons l’article 21.h de la LBRL, són atribucions de la batlessa les contractacions i les 
concessions de tota mena que no superin el 10 % dels recursos ordinaris del pressupost, etc.

Atès que és públic i notori que, a causa del seu absentisme, aquest aparellador no dóna els serveis 
que els i les contribuents d’Artà mereixen.

Atès que han estat nombroses les irregularitats, els tractaments de favor, l’obstrucció d’expedients 
d’infracció urbanística i els escàndols de tot tipus, protagonitzats per aquest aparellador en el
desenvolupament de les seves funcions.

Atès que s’ha creat, entorn a aquest senyor, un profund malestar entre tots els treballadors de l’Àrea 
d’Urbanisme, que reben les queixes dels ciutadans usuaris del serveis municipal, fet que és pot 
comprovar fullejant qualsevol expedient i observant, per exemple, que qualsevol tasca que li 
correspon li és encomanada per escrit per deixar constància de la seva responsabilitat, la de 
l’aparellador, en els retards (de mesos) que arrossega qualsevol feina que li pertoca (valoracions, 
finals d’obra, etc.).

Atès que la seva intervenció en la direcció de les obres d’ampliació del Cementeri Municipal d’Artà 
també ha estat, clarament, deficient.

Atès que, a l’Ajuntament, li surt molt més econòmic tenir un aparellador municipal fix en plantilla, 
amb dedicació exclusiva i funcionaritzat, que es faci càrrec de totes les obres d’iniciativa municipal, 
en comptes de pagar els aparelladors de totes i cadascuna de les obres municipals que es duen a 
terme.

Per tot això, EU/EV presenta al Ple, perquè l’aprovi, la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Sol·licitar a la batlessa la rescissió urgent del contracte de prestació de serveis amb l’aparellador 
Sr. César Córdoba Herreros.

2. Crear la plaça d’aparellador municipal, que s’ha d’ocupar per un funcionari amb dedicació 
exclusiva.

3. Oferir públicament aquesta plaça amb caràcter interí fins que s’aprovin les oposicions
oportunes.”

La batlessa considera que aquesta moció no és urgent.
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Li diu, al portaveu d’EU/EV, que ho ha dit molt bé, la batlessa és la que té competència en matèria 
de personal. La batlessa actuarà en conseqüència en allò que ella trobi oportú. Per tant, diu que 
s’oposen a aquesta moció.

El regidor del PP, Sr. Palmer, diu que per millorar el servei que es dóna als nostres ciutadans, el seu 
grup creu que és necessari crear una plaça amb dedicació exclusiva. No qüestiona la feina d’aquest 
treballador.

El portaveu d’UM, Sr. Gili, essent coherent amb el seu programa electoral, diu que el seu grup vol 
una reestructuració del gabinet urbanístic.

Esmena la moció d’EU/EV, en el sentit de fer un nomenament interí a aquest treballador mentre es 
crea la plaça en propietat.
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Se sotmet l’esmena a votació, la qual, per 6 vots a favor (PP i UM) i 7 vots en contra (UIA, PSOE i 
EU/EV), no resta aprovada per manca de quòrum en la votació.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a la petició de rescissió del contracte de 
prestació de serve is de l’aparellador Sr. César Córdoba Herreros a l’Ajuntament d’Artà.

M10. Moció presentada per EU/EV relativa a la petició de rescissió del contracte de prestació 
de serveis de l’arquitecte Sr. Mateu Carrió a l’Ajuntament d’Artà

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que l’Ajuntament d’Artà té un contracte de prestació de serveis amb l’arquitecte Sr. Mateu 
Carrió aprovat per plenari.

Atès que, segons l’article 21.h de la LBRL, són atribucions de la batlessa les contractacions i les 
concessions de tota mena que no superin el 10 % dels recursos ordinaris del pressupost, etc., i que, 
per tant, la competència que, en el seu temps corresponia al plenari, a hores d’ara correspon a la 
batlessa.

Atès que l’arquitecte Sr. Carrió ha estat directament involucrat en tot un seguit d’escàndols i
actuacions irregulars, com ara la destrucció dels arbres del solar dels habitatges socials de Na 
Caragol, el cas Becker, el cas Carrossa, el cas Càmping de la Colònia, el Teatre Municipal, el PVC, 
c/ de Ciutat i c/ d’A. Blanes, el cas Payeras, la parcel·la 88 del polígon 19, el cas Massari, etc., dels 
quals s’han derivat importants perjudicis per l’Ajuntament d'Artà.

Atès que la tramitació de la revisió de les NS, a càrrec de l’empresa Espai CB, participada pel 
mateix Sr. Carrió, ha estat molt deficient, acumulant retard darrere retard de manera inacceptable.

Atès que, per l’import de la despesa que l’Ajuntament d’Artà ha tengut i té amb aquest arquitecte i 
les empreses amb ell relacionades (i darrerament amb altres arquitectes), es podria crear una plaça 
d’arquitecte municipal amb dedicació exclusiva i funcionaritzat que es faci càrrec de la redacció i la 
direcció dels projectes i de les obres municipals amb un cost molt més avantatjós per al municipi.

Atès que la darrera obra municipal redactada i dirigida per aquest tècnic, les obres d’ampliació del 
Cementeri Municipal, presenten nombroses deficiències de tot tipus.

Per tot això, EU/EV presenta al plenari, perquè l’aprovi, la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Sol·licitar a la Batlessa la rescissió urgent del contracte de prestació de serveis amb l’arquitecte 
Sr. Mateu Carrió.
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2. Crear la plaça d’arquitecte, que s’ha d’ocupar per un funcionari amb dedicació exclusiva.
3. Oferir públicament aquesta plaça amb caràcter interí fins que s’aprovin les oposicions
oportunes.”

La batlessa li torna a contestar el mateix que a l’apartat anterior. Supòs, en els mateixos termes que 
la moció anterior, que vostè ha comprovat molt bé, com a regidor d’aquest Ajuntament que és, no 
haver incorregut en cap delicte d’injúries o calúmnies, perquè això seria lamentable.

El regidor del PP, Sr. Palmer, argumenta el mateix que a la moció anterior.
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El portaveu d’UM, Sr. Gili, presenta la mateixa esmena que a la moció anterior, en el sentit de fer 
un nomenament interí a aquest treballador mentre es crea la plaça en propietat.

Se sotmet l’esmena a votació, i, per 6 vots a favor (PP i UM), 6 vots en contra (UIA, PSOE) i 1 
abstenció (EU/EV), empat que dirimeix la batlessa, no resulta aprovada.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a la petició de rescissió del contracte de 
prestació de serveis de l’arquitecte Sr. Mateu Carrió a l’Ajuntament d’Artà.

M11. Moció presentada per EU/EV relativa a la petició al Sr. Silva, instructor dels expedients
d’infracció urbanística, perquè dugui a plenari les propostes de demolició instades als
infractors per poder prosseguir la tramitació dels expedients d’infracció i restituir la legalitat 
urbanística

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que, com a resultat de l’acord de plenari que va aprovar les propostes de demolició d’un seguit 
d’edificacions afectades per infraccions urbanístiques, s’han executat o estan en execució, almanco, 
3 demolicions.

Atès que hi ha una considerable quantitat d’expedients d’infracció urbanística amb proposta de 
demolició instada als infractors, però que no ha estat aprovada pel plenari, fet que comporta que no 
es puguin imposar noves multes derivades de l’incompliment dels acords de demolició, la qual cosa 
anima els infractors a no restituir la legalitat urbanística.

Atès que la falta d’actuació del Sr. Silva, instructor de la majoria d’expedients d’infracció pendents 
de resolució pel plenari dels acords de demolició pertinents, només es pot entendre com una 
expressió de la seva voluntat d’obstruir el procés administratiu i impedir la restauració de la 
legalitat urbanística.

Atès que és incomprensible per la ciutadania que uns expedients arribin fins a la demolició i altres 
es quedin aturats per pura i simple discrecionalitat política.

Atès que aquestes actituds són incompatibles amb una política de protecció del territori.

Per tot això, EU-EV presenta al Ple, perquè l’aprovi la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Reclamar al Sr. Silva la conclusió dels expedients d’infracció pendents amb la necessària
presentació, al plenari, de les propostes de demolició corresponents als expedients que s’han aturat 
en la comunicació als infractors de les “instàncies” a demolir les obres il·legals.
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2. Sol·licitar a la batlessa que, d’ara endavant, i vista la falta de voluntat política del Sr. Silva, 
aquest regidor no sigui anomenat instructor de cap altre expedient d’infracció urbanística.

3. Sol·licitar a la Batlessa la substitució del Sr. Silva com a instructor dels expedients que s’hagin de 
reiniciar per motiu del bloqueig que aquest instructor ha imposat als expedients d’infracció i la de 
tots els expedients bloquejats, les propostes de demolició dels quals no siguin elevades abans del 
pròxim plenari ordinari.”
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La batlessa rebutja la moció, perquè el senyor Silva serà l’instructor dels expedients. Sabem que, a 
vostè, li faria molta d’il·lusió ser instructor només d’aquells casos que li interessen, la qual cosa, 
com comprendrà, és molt delicada. Ara bé, a part de la moció, la batlessa pren, des d’ara mateix, la 
determinació de dur tots els casos dels expedients de demolició en pròxims plens. És a dir, a partir 
del pròxim ple ordinari hi haurà, en cada ocasió, alguns expedients de demolició. Ara bé, la batlessa 
demanaria el compromís de totes les forces polítiques presents en aquest consistori per aprovar 
acords que són totalment legals i lícits. Si no hi ha aquest compromís, i atesa la minoria en què es 
troba l’Equip de Govern, els expedients que es duguin a Ple es retiraran de l’ordre del dia fins que 
no s’aconsegueixi la unanimitat en la votació.

El regidor del PP, Sr. Palmer, accepta el compromís demanat per la batlessa de votar per unanimitat 
els expedients de demolició.

El portaveu d’UM, Sr. Gili, accepta igualment el compromís demanat per la batlessa de votar per 
unanimitat els expedients de demolició.

El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, accepta, també, el compromís esmentat i retira la moció de 
l’ordre del dia.

M12. Moció presentada per EU/EV relativa a la petició als Serveis Socials Municipals d’un
informe tècnic sobre els criteris que s’han de considerar en el procés de reconversió parcial de 
la Residència de Persones Majors en residència per a persones en situació de dependència o 
assistides

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que els membres de l’Equip de Govern s’han llançat a una campanya de desinformació entre 
els residents de la Residència de Persones Majors.

Atès que, fruit d’aquesta campanya, han estès la por entre els residents en relació a l’acord de 
modificació dels criteris d’admissió dels futurs residents i a la reconversió parcial de la Residència 
de Persones Majors a fi de transformar- la en una residència mixta, amb una part important de les 
places destinada a persones dependents, de manera que aquest col·lectiu no quedi exclòs a l’hora 
d’ingressar a la Residència, com ocorria fins ara.

Atès que la proposta aprovada pel plenari ordinari de juliol es limita a seguir al peu de la lletra les 
conclusions del document Vellesa, dependència i necessitats socials a Artà, publicat per
l’Ajuntament d’Artà, i en el qual han participat, a més dels Serveis Socials Municipals, especialistes 
universitaris de la UIB i del Centre de Salut Nuredduna.

Per tot això, EU-EV presenta al Ple, perquè l’aprovi la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Repartir un exemplar de llibre Vellesa, dependència i necessitats socials a Artà a tots i cadascun 
dels residents de la Residència de Persones Majors d’Artà, a tots els membres del Patronat cessants 
i a tots els membres del nou Patronat, a tots els treballadors i treballadores de la Residència i a la 
Sra. Maria Ignàsia dels Olors.
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2. Encomanar als Serveis Socials Municipals, en concret a Tomeu Tous i Assumpció Matamalas, un 
informe tècnic sobre els ritmes aconsellables i els criteris tècnics que s’han de tenir en consideració 
durant el procés de reconversió parcial de la Residència.”

La batlessa pregunta al portaveu d=EU/EV sobre si ara demana l’estudi, quan fa dos mesos que 
l’han armada i, fins i tot, han hagut d’anar a demanar disculpes. Han d’assumir la seva
responsabilitat.
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El regidor del PP, Sr. Palmer, diu que varen anar a la Residència per desmentir els desbarats que 
varen dir als residents. Pensa que algun membre de l’Equip de Govern va informar malament, de 
manera intencionada, els residents.

El portaveu d’UM, Sr. Gili, manifesta que està d’acord amb el primer punt de la moció. En relació 
al segon punt de la moció, presenta l’esmena següent: “Fer un estudi per adaptar els Estatuts de la 
Residència a la realitat d’aquest poble”.

Se sotmet a votació l’esmena d’UM i, per 4 vots a favor (UM i EU/EV), 6 vots en contra (UIA i 
PSOE) i 3 abstencions (PP), no resta aprovada per manca de quòrum en la votació.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a la petició als Serveis Socials Municipals d’un 
informe tècnic sobre els criteris que s’han de considerar en el procés de reconversió parcial de la 
Residència de Persones Majors en residència per a persones en situació de dependència o assistides.

M13. Moció presentada per EU/EV relativa a l’encàrrec d’una auditoria externa sobre les 
deficiències de disseny i d’execució de l’edifici del Teatre Municipal i sobre les possibilitats, les 
alternatives i el pressupost per esmenar-les

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que, durant la passada legislatura, les nombroses i variades crítiques que es van realitzar sobre 
el resultat de les obres de construcció del Teatre Municipal varen ser obviades i ignorades per 
l’anterior Equip de Govern.

Atès que els problemes que pateix l’edifici no se solucionaran mentre no hi hagi un estud i extern i 
independent de les deficiències que presenta l’edifici i de les solucions que siguin possibles .

Per això, EU-EV presenta al plenari, perquè l’aprovi, la següent 

PROPOSTA D’ACORD

Encarregar una auditoria externa sobres les deficiències de disseny i d’execució de l’edifici del 
Teatre Municipal i sobre les possibilitats, les alternatives i el pressupost per esmenar- les a un 
despatx d’arquitectura de prestigi reconegut i que compti amb la confiança del plenari.”

La batlessa rebutja la moció per una raó molt senzilla. Ara per ara, no hi ha pressupost consignat per 
fer aquesta auditoria. La partida a què es referirà no dóna per tant. Han estirat massa el llençol i ens 
veuran els peus.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):
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1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a l’encàrrec d’una auditoria externa sobre les 
deficiències de disseny i d’execució de l’edifici del Teatre Municipal i sobre les possibilitats, les 
alternatives i el pressupost per esmenar- les.
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M14. Moció presentada per EU/EV relativa a l’estudi de les possibilitats de viabilitat
econòmica d’una entitat local menor a la Colònia de Sant Pere

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Atès que la població de la Colònia de Sant Pere pateix unes condicions estructurals de caire 
politicoadministratiu (és a dir, el seu règim local) que signifiquen un perenne abandó quant a 
planificació i gestió dels recursos públics, una notable buidor en la capacitat i la presència executiva 
del Govern municipal, una mancança de transparència en les gestions i el funcionament
administratiu, i una absència crònica de participació política i d’implicació de la gent del poble en la 
vida pública i en la presa de decisions. 

2. Atès que cadascun d’aquests efectes esdevé, a la vegada causa tant realimentadora d’aquelles 
primeres condicions legals del règim local, com reforçadora dels altres efectes.

3. Atesa la situació de desenvolupament global del segle XXI, la tendència de la qual és la 
d’aprofundir en la descentralització dels governs dels estats nació, fugint de l’estret concepte de 
descentralització reduïda a la sola transferència de l’elecció dels òrgans constituïts, i existint la 
possibilitat que els representants electes es responsabilitzin de la institucionalització d’una política 
social i de serveis públics menys centralitzats, de forma que els ciutadans participin en decisions de 
gestió pública local, tal com les despeses i les inversions públiques o l’obtenció de fons i ingressos 
pressupostaris.

4. Atès que el sistema de govern centralitzat amb delegació d’un representant polític de la batlessa,
elegit com a càrrec de confiança, es mostra com insuficient i ineficaç, mancat de reflexos en la 
solució d’emergències i de novetats, mancat també d’interès pel que es pot fer i que la gent voldria 
fer, i amb l’agreujant actual de no correspondre’s, en absolut, amb l’equilibri de forces polítiques de 
la Colònia.

Per tot això, EU-EV presenta al Ple, perquè l’aprovi, la següent 

PROPOSTA D’ACORD

Realitzar un estudi econòmic i tècnic sobre la viabilitat de la figura administrativa d’entitat local 
menor per poder encetar, de manera sòlida i documentada, un procés de debat i de discussió política 
a l’Ajuntament d’Artà i al conjunt de la ciutadania de la Colònia de Sant Pere sobre la conveniència 
del canvi de règim juridicoadministratiu de la Colònia de Sant Pere, per constituir- la en entitat local 
menor al municipi, segons el que es regula a:

- Art. 42- 45, ' 4, TRRL1, en els quals s’estableixen els requisits de constitució d’una entitat local 
d’àmbit territorial inferior al municipi.

- Art.45 ' 3, TRRL2, en què s’estableixen les regles per a la constitució d’entitats d’àmbit territorial 
inferior al municipi, així com els òrgans que la constitueixen i la forma de designació d’aquests 
òrgans.

- Art. 39-41, ' 4, TRRL3, en els quals s’especifica la fo rma d’elecció de l’òrgan unipersonal 
executiu de l’entitat local, així com les atribucions d’aquest i de la junta o assemblea veïnal.”
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La batlessa rebutja, de la mateixa manera, aquesta moció, perquè no hi ha pressupost per elaborar 
l’estudi econòmic i tècnic.

La portaveu del PP, Sra. Morell, diu que ho volen consultar amb els ciutadans de la Colònia de Sant 
Pere.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):
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1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

Finalment, se sotmet a votació la moció presentada per EU/EV, la qual, per 4 vots a favor (UM i 
EU/EV), 6 vots en contra (UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP), no resta aprovada per manca de 
quòrum en la votació.

M15. Moció presentada per EU/EV relativa a la creació d’un fòrum de seguiment, control i 
participació de l’acció política municipal a la Colònia de Sant Pere

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Atès que la majoria de partits presents a la Sala incloïen en els seus programes electorals diferents 
propostes per articular la participació ciutadana a la Colònia.

Atès que la correlació de forces polítiques a la Colònia presenta diferències notables amb la d’Artà.

Atès que els problemes de coordinació de l’actuació municipal van ser clarament percebuts, una 
vegada més, en ocasió de l’inici del curs escolar a la nova escola de la Colònia. 

Per això, EU-EV presenta al Ple, perquè l’aprovi, la següent

PROPOSTA D’ACORD

1. L’Ajuntament d'Artà acorda crear una instància de participació política i ciutadana, de seguiment 
i de control de la política municipal, anomenat Fòrum Polític i Ciutadà de la Colònia, format amb 
els següents criteris:

1.1. Un membre, amb veu i vot, de cada partit amb representació a la Sala. 

1.2. Un membre, amb veu i vot, de cadascuna de les associacions i entitats ciutadanes registrades en 
el registre d’entitats ciutadanes.

1.3. El delegat de la batlessa, amb veu i sense vot.

1.4. La presidència del Fòrum s’elegirà entre els membres amb veu i vot per majoria absoluta. En 
cas que cap candidat obtingui la majoria absoluta, correspondrà al representant del partit més votat a 
la taula electoral de la Colònia

2. La periodicitat ordinària de les reunions s’establirà per majoria simple dels membres del Fòrum, 
així com les condicions de convocatòria de reunions extraordinàries i urgents.

3. Totes les reunions del fòrum seran públiques i obertes, i qualsevol ciutadà resident a la Colònia
(fix o estiuejant) podrà intervenir per presentar propostes, precs, preguntes, etc., segons el reglament 
que estableixi el propi fòrum.

4. Les funcions del Fòrum seran les de facilitar la participació ciutadana, el control i la fiscalització 
del delegat de la Batlia i, en general, expressar la voluntat i les prioritats dels ciutadans de la 
Colònia
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5. El plenari d’Artà tendrà coneixement de totes les propostes, les reivindicacions, els precs, les 
preguntes o les felicitacions que expressi el Fòrum de la Colònia.

6. Totes les preguntes, els precs, les propostes etc., que expressi el Fòrum de la Colònia hauran de 
ser contestades per la instància a qui vagin dirigides (batlessa, delegat de la batlessa, regidors amb o 
sense delegacions, Comissió de Govern o Plenari d’Artà) abans de la següent convocatòria ordinària 
del Fòrum.

7. El pressupost municipal de 2004 inclourà una partida per dotar el Fòrum del mínim necessari per 
al seu funcionament administratiu.

8. La seu habitual del Fòrum serà l’edifici municipal de la Colònia.”

La batlessa diu que l’Equip de Govern rebutja aquesta moció i que els sembla molt poc usual d’una 
persona que, com vostè, s’omple la boca de participació ciutadana. Els sembla que un fòrum ha de 
respondre, precisament, a la participació de tots els ciutadans que ho vulguin i no a tallar les ales 
d’algú que hi vulgui participar. No entenen com qualsevol ciutadà no pot prendre part d’aquest 
Fòrum amb veu i vot.
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I segueix dient que ells, els Independents, preveien un fòrum ciutadà a la Colònia integrat per 
representants de totes i cadascuna de les entitats ciutadanes i per diferents sectors actius de la 
població. En fi, una idea més moderna i amb més participació ciutadana que no la que vostè 
presenta.

El portaveu d’EU/EV manifesta que no està en desacord amb l’assemblea oberta que diu la batlessa. 
Si es presenta com una esmena i s’accepta, canviarà aquest punt de la moció.

La batlessa diu que no presenta cap esmena.

El portaveu d’EU/EV diu que, si no es fa una esmena, és una excusa per no votar la moció.

La portaveu del PP, Sra. Morell, diu que el seu grup vol consultar amb la gent de la Colònia de Sant 
Pere.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1.Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

Finalment, se sotmet a votació la moció presentada per EU/EV, la qual, per 4 vots a favor (UM i 
EU/EV), 6 vots en contra (UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP), no resta aprovada per manca de 
quòrum en la votació.

M16. Moció presentada per EU/EV relativa a la petició al Govern balear perquè compri els 
Canons

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Atès que l’Ajuntament d’Artà va aprovar per unanimitat, en data 12 d’agost de 1999, una moció 
en què s’instava el Govern a protegir la finca dels Canons i a “iniciar la negociació de la
compravenda dels terrenys”.

2. Atès que el Parlament de les Illes Balears, el 29 de febrer de 2000, va aprovar per unanimitat la 
protecció d’aquest espai i el va incloure dins la LEN.

3. Atès que, d’aquest acord, que suposa la desclassificació de l’urbanitzable dels Canons i la 
impossibilitat de desenvolupar el projecte de 2000 places, s’ha derivat en un plet dels promotors i 
propietaris contra l’Ajuntament per a la reversió de la donació de les Cases de Betlem, de resultes 
del qual s’ha fet pública una sentència que obliga a retornar a Cala Veya SA les Cases de Betlem i 
la finca on es troben, de titularitat municipal des de fa 11 anys.

4. Atès que això suposa la pèrdua d’aquest equipament públic, del qual han gaudit fins ara milers de 
ciutadans d’Artà, de tot Mallorca i, fins i tot, de fora de les Illes.

5. Atès que, també, es perdran totes les inversions que diferents institucions públiques han realitzat 
dins aquesta finca.
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6. Atès que, independentment del recurs que l’Ajuntament d’Artà pugui presentar en relació a la 
sentència anterior, no és acceptable que, de la benvolguda i l’encertada decisió per unanimitat del 
Parlament balear de protegir els Canons, es derivi una pèrdua d’equipaments socials, no solament 
per als ciutadans d’Artà, sinó de tota Mallorca en general. 
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7. Atès que a les esmentades Cases de Betlem hi ha, també, instal·lacions de la Conselleria de Medi 
Ambient.

8. Atès que el CIM ha cobrat i té pendent de cobrar sancions de disciplina urbanística d’infraccions 
comeses en el municipi d’Artà.

Per tot això, EU-EV proposa el següent 

ACORD

1. L’Ajuntament d’Artà es reafirma en tots els termes de la moció aprovada el 12 d’agost de 1999 
referent a la protecció i la compra dels Canons.

2. L’Ajuntament d’Artà insta, novament, el Govern balear a iniciar una negociació amb la propietat 
dels Canons per arribar a un acord de compravenda que permeti, una vegada que ja està decidida la 
seva protecció, mantenir l’ús, com a equipament social, de les Cases de Betlem i la seva titularitat 
pública.

3. L’Ajuntament d’Artà insta, també, el CIM a interessar-se i participar en les negociacions i
l’operació de compra de la finca de les Cases de Betlem.”

La batlessa diu que, una altra vegada, presenta una moció inoportuna i oportunista. Ens fa més mal 
que el bé que ens pugui fer. Jo sempre he dit, diu la batlessa, que no he de retre homenatge a Palma, 
i els de Palma, per descomptat, tampoc me n’han de retre a mi.

La portaveu del PP, Sra. Morell, manifesta la seva disconformitat amb aquesta moció.

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

Finalment, se sotmet a votació la moció presentada per EU/EV, la qual, per 4 vots a favor (UM i 
EU/EV), 9 vots en contra (UIA , PP i PSOE), no resta aprovada per manca de quòrum en la votació.

M17. Moció que presenta EU/EV relativa a instar la batlessa perquè presenti al Ple una 
modificació de crèdit per disminuir les partides de sous i de Seguretat Social del 1r tinent de 
batle i del delegat de la batlessa a la Colònia i de la partida de les assistències dels regidors

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS

1. Atès que és competència de la batlessa presentar al Ple les propostes de modificació de crèdit.

2. Atès que, en el Ple de constitució de l’Ajuntament, es va rebutjar que el 1r tinent de batle tengués 
dedicació exclusiva i cobràs un sou. 

3. Atès que, en el mateix plenari, a proposta de l’Equip de Govern, i per unanimitat, es va aprovar 
que tots els regidors han de cobrar 1 € simbòlic en concepte d’assistències.
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4. Atès que, si la batlessa vol ser coherent, aquesta voluntat d’estalvi espartà, que fins ara ha 
defensat, també s’hauria d’'aplicar al delegat de la batlessa a la Colònia: un salari d’1 € per 
assistència.
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5. Atès que la partida de beneficència (orgànica 01 funcional 3131 econòmica 48000) ja estava 
esgotada des del més de juliol i que durant l’ampliació de crèdit de 1.200 € que ha aprovat el Ple 
d’avui és absolutament insuficient per cobrir les demandes que, previsiblement, arribin als Serveis 
Socials Municipals d’aquí a cap d’any.

6. Atès que els veïns dels carrers de la Sorteta, de Balmes, del Grec, de Rafel Blanes i d’altres, fa 
dos anys que reclamen que es desembossin els embornals cegats en aquests carrers i que es 
desembossin les canonades de pluvials existents.

7. Atès que, segons les dades consultades a Intervenció, a les partides dels sous i de Seguretat Social 
del 1r tinent de batle, del delegat de la batlessa a la Colònia i de les assistències, s’ha produït una 
minoració de la despesa que, aproximadament, s’apuja a:

- assistències: uns 28.500 €
- sou i SS del delegat de la batlessa a la Colònia: 1.800 €
- sou i SS del 1r tinent de batle: 15.100 €

El resultat de tot plegat és un estalvi net que pot apujar-se a uns 45.400 €.

Per tot això, EU-EV presenta al Ple, perquè l’aprovi, la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Sol·licitar a la batlessa que presenti al Ple una proposta de modificació de crèdit per disposar de 
part de les partides de sous, de SS i d’assistències que no s’han de gastar a conseqüència de les 
decisions preses pel plenari.

2. Sol·licitar a la batlessa que el seu delegat a la Colònia tengui un sou similar als dels regidors, d’1 
€ diari.

3. Destinar 6.000 € a incrementar la partida de beneficència (orgànica 01 funcional 3131 econòmica 
48000).

4. Destinar 6.000 € a desembossar els embornals cegats dels carrers de Rafel Blanes, del Grec, de 
Balmes i de la Sorteta, i a revisar i desembossar les canonades de pluvials d’aquests carrers, tal com 
han reclamat insistentment els veïns.”

A continuació, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió en l’ordre del dia 
d’aquesta moció, i s’acorda, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a instar la batlessa perquè presenti al Ple una 
modificació de crèdit per disminuir les partides de sous i de Seguretat Social del 1r tinent de batle i 
del delegat de la batlessa a la Colònia i de la partida de les assistències dels regidors.

12. Precs i preguntes
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A continuació, es llegeixen els escrits de precs i preguntes presentats per PP, UM i EU/EV.

Prec presentat per UM

1. UM demana que la batlessa, Margalida Tous, es disculpi públicament per les manifestacions que 
realitzà al periodista Miquel Barceló i que aparegueren recollides el passat dilluns dia 15 de 
setembre al Diario de Mallorca, en les quals deia “ni siquiera han tenido el detalle de informar al 
Ayuntamiento”, fent referència a la suspensió programada, per al dia de la Fira, del cercaviles, amb 
músics i geganters, quan el regidor d’UM d’Artà, Rafel Gili, va informar el dinamitzador cultural de 
l’Ajuntament, Àlex Florez, i aquest va complir amb la seva feina informant la regidora de Cultura, 
Elvira Piris, de la decisió presa.

Amb tot això, volem deixar ben clar que els responsables del muntatge del cercaviles actuaren com 
calia i, seguint les passes correctes, mantingueren els contactes establerts.
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Resposta: Si així ho volen, deman disculpes públicament. De tota manera, han de saber que els 
responsables del Consell de Mallorca s’havien d’haver posat en contacte amb la batlessa. Així és la 
manera correcta de procedir. Per cert, el comunicat aquell, que el Consell va dir al diari que enviaria 
a la batlessa, encara no ha arribat a l’Ajuntament.

D’una altra banda, crec que el senyor Gili s’hauria de disculpar també públicament pel tracte 
vexatori que va infligir a Àlex Flórez, quan va entrar a l’edifici del Pes i li va començar a cridar 
l’endemà de la Fira. N’Àlex no me n’ha parlat, però sí que m’ho han fet arribar, perquè, a la gent 
del Pes, li va venir molt de nou que un regidor tractàs d’aquella manera un empleat de la casa.

En darrer lloc, la batlessa exigeix a Unió Mallorquina que faci un comunicat al Bellpuig demanant 
disculpes per les mentides que publica en el mateix mitjà dia 12 de setembre. Em sembla impropi de 
regidors que ofenguin d’aquesta manera la intel·ligència de les persones. Sinó, els emplaç perquè 
diguin aquí, públicament, el contingut de l’article 24.1.c de la Llei reguladora de bases de règim 
local.

Precs presentats per EU/EV

1. EU/EV demana a l’Equip de Govern que iniciï les obres per desembussar els albellons cegats en 
els carrers de la Sorteta, de Balmes i de Rafel Blanes, amb la cantonada amb el carrer del Grec, tal 
com van sol·licitar repetidament els veïns d’aquests carrers, i que, també, es revisin i desembussin 
les canonades de pluvials d’aquests carrers, el mal estat de les quals provoca inundacions en molts 
edificis d’aquests carrers.

Resposta: Es tendrà en compte.

2. EU/EV demana que es repavimentin les parts del passeig dels Tarongers i, en general, de Na 
Batlessa, perquè presenten un estat de conservació lamentable, en part imputable a les obres del 
Teatre i de la Síquia, i que, tractant-se d’una zona de passeig, suposa un risc per als turmells dels 
vianants, sobretot si es tracta de persones majors. 

Resposta: Es tendrà en compte.

3. EU/EV demana que la batlessa fixi les dates de les convocatòries de les comissions de festes 
d’Artà i la Colònia, tal com es va acordar en la Junta de Portaveus en el mes de juliol 

Resposta: Es tendrà en compte.

4. EU/EV demana que s’acordi quins seran els despatxos de cada grup polític municipal a fi de 
poder instal·lar els arxius i de normalitzar les condicions de feina de cada grup polític, que 
actualment són insuportables.

Resposta: S’estudiarà.

5. EU/EV demana la batlessa que reinstal·li el telèfon que hi havia a la sala de plens i que, de 
manera unilateral, va eliminar. Aquest telèfon era utilitzat sovint pels membres de l’oposició, que 
d’aquesta manera s’estalviaven haver de desplaçar-se fins a l’edifici de Can Solivelles.
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Resposta: S’estudiarà.

6. EU/EV demana que l’Equip de Govern que aclareixi quin és l’ús del despatx contigu a la sala de 
plens. Al començament d’aquesta legislatura, el Sr. Silva afirmava que tots els regidors el podíem 
fer servir quan no estigués ocupat per reunions de la Comissió de Govern. Ara està tancat amb clau, 
habitualment, i buit la major part del temps. Aquest fet, juntament amb l’eliminació del telèfon de la 
sala de plens pareix obeir a la voluntat de l’Equip de Govern de fer fora l’oposició de l’edifici 
municipal o, almanco, de dificultar-nos la nostra tasca. 
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Resposta: Li ho aclarirem pròximament.

Preguntes presentades pel PP

1. Pagament del màster a Bartomeu Tous

1.1. Quin ha estat el cost econòmic, per a l’Ajuntament d’Artà, del màster pagat al cap de l’Àrea 
Socioeducativa, Bartomeu Tous?

Resposta: 2.918,46 €.

1.2. Per quin motiu es va pagar el cost d’aquest màster i els desplaçaments a Barcelona d’aquest 
funcionari en concret?

Resposta: Aquesta batlessa ho desconeix.

1.3. Quin és el benefici per al poble d=Artà d’haver assumit la despesa que suposa millorar 
l’expedient acadèmic d’aquest funcionari?

Resposta: Tota millora en la formació de personal es tradueix en millora en els serveis als
administrats. Una administració ha de tenir la voluntat de millorar sempre els seus serveis envers 
l’administrat.

1.4. Pensa la batlessa d’Artà finançar màsters a tot el personal de l’Ajuntament que ho sol·liciti?

Resposta: El que jo pensi no li interessa, a vostè.

2. Bigam de l’edifici de Ses Escoles

2.1. Amb la reforma de l’edifici de Ses Escoles es va treure tot el bigam de la teulada, una part del 
qual es trobava amb bon estat de conservació, amb utilitat per a qualsevol restauració promoguda 
per l’Ajuntament.

2.1. Com pot explicar la batlessa que aquest bigam, en lloc de quedar-se en el dipòsit municipal de 
la Brigada, hagi anat a parar a les mans particulars de dos treballadors de la Brigada?

Resposta: No ho puc explicar. Desconec el tema. L’emplaç a què, si vostè ho coneix, denunciï 
públicament aquest tema, amb noms i llinatges.

2.2. Pensa demanar la batlessa que es retorni aquest material de propietat municipal?

Resposta: Si la seva denúncia es veu fonamentada, ho faré.

3. Criteri de pagament de les factures

Vists els retards de pagament d’aquest Ajuntament i que l’ordre de pagament no segueix el de 
registre d’entrada de les factures, demanam:

3.1. Quin criteri d’ordre se segueix per pagar les factures?
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Resposta: Vostè ho sap molt bé, perquè, com que és el tresorer, repassa una per una les factures i 
massa fa perdre el temps al personal d’Administració.
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4. Contractació de càrrecs de confiança

A la vista que, l’actual batlessa, durant la legislatura passada, va ser contractada com a càrrec de 
confiança del batle anterior, en funcions de cap de Premsa i de secretària particular, demanam:

4.1. Pensa la batlessa contractar un càrrec de confiança amb les mateixes funcions que l’actual 
batlessa va desenvolupar la legislatura passada?

Resposta: M’agradaria i em fa molta de falta. Però, en primer lloc, no trobam una persona amb el 
perfil adequat i, en segon lloc, nosaltres som els primers que ens aplicam en la contenció de la 
despesa.

4.2. A hores d’ara no s’ha contractat ningú. És que pensa que el càrrec que ella va desenvolupar no 
és necessari? O tal vegada pensa donar aquest càrrec de confiança al proper candidat a la Batlia per 
al Grup Independents d’Artà?

Resposta: La primera qüestió, li ha contestat en la pregunta anterior; la segona, si trobàssim la 
persona ideal, per què no?

5. Pagament al Consorci de Finques Albarca - Es Verger

Per quins motius no s’ha realitzat el pagament que havia compromès l’Ajuntament al Consorci de 
Finques Albarca - Es Verger?

Resposta: Segons m’han explicat, com que l’Ajuntament aporta una persona que fa la reserva, es va 
arribar a l’acord que el pagament de l’Ajuntament es faria amb treball i no en despeses pecuniàries.

6. Pagament a l’Institut Balear de la Dona

Per quin motiu l’Ajuntament es nega a pagar els diners destinats al conveni entre l’Ajuntament 
d’Artà i l’Institut Balear de la Dona per al Centre d’Acollida de Dones Maltractades?

Resposta: No ens hem negat. Si vostès s’haguessin informat bé, sabrien que el conveni no ho 
podien firmar mai, perquè estava malament. Dia 19 de setembre m’enviaren per fax el conveni 
rectificat. Una vegada signat, es farà efectiu el pagament.

7. Finca dels Canons

7.1. Quines han estat les converses mantingudes entre la batlessa i l’antic propietari de la finca dels 
Canons, arran de la sentència que obliga a retornar els terrenys cedits mitjançant conveni
urbanístic?

Resposta: No he tengut cap conversa amb cap antic propietari dels Canons. La veritat, no sé ni qui 
són. He parlat amb els actuals.

7.2. No veu clar la batlessa que s’haurà de tornar la finca donada com a cessió anticipada per una 
mala gestió urbanística del seu grup?
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Resposta: Com que no som ni n’Aramis Fuster ni en Rappel, ni crec en fulles de llorer, ni tenc el do 
de la clarividència, no puc fer prediccions.

7.3. Quin despatx de missers realitza el recurs de cassació interposat per l’Ajuntament contra la 
sentència del tribunal Superior de Justícia de les Illes Balears? Quin ha estat el criteri per contractar 
aquest despatx de missers i qui ho ha contractat?
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Quin serà el cost econòmic pel poble d’Artà? O pensa pagar-ho el Grup Independents d’Artà?

Resposta: No ho sabem, encara. Les següents preguntes són improcedents.

Preguntes presentades per EU/EV

1. Disciplina urbanística

1.1. Quants expedients es troben en aquests moments pendents de formular la pertinent proposta de 
demolició al plenari, una vegada que la secretària ha comunicat a l’instructor la procedència de la 
proposta de demolició, i que l’instructor de l’expedient l’ha comunicada a l’infractor, instant-li
perquè executi la demolició, ja que els infractors han esgotat els terminis d’al·legació?

Resposta: Trenta-tres.

1.2. Quants infractors instats a demolir obres il·legals, sense acord de plenari, han sol·licitat les 
llicències de demolició? Quants ho han fet després de l’acord de plenari, una vegada assabentats 
que els hi poden obrir successius expedients sancionadors? 

Resposta: Un.
     Dos.

1.3. Quan pensa l’Equip de Govern abordar amb seriositat la qüestió de la disciplina urbanística i 
prosseguir els expedients de demolició després d’haver imposat o cobrat les multes?

Resposta: L’Equip de Govern sempre ha abordat amb seriositat els temes urbanístics.

1.4. Com pot explicar l’Equip de Govern que les valoracions de l’aparellador municipal siguin, 
sistemàticament, inferiors al que el sentit comú admet?

Per exemple, a l’expedient 17 de 2002, hi ha una valoració de l’aparellador municipal sobre unes 
obres il·legals d’un canvi de coberta que s’apugen a 2.888,64 €, mentre que la llicència de 
legalització, informada per l’arquitecta municipal, Sra. Simó, s’apuja a 10.888,24 €.

Podríem seguir amb altres, com l’expedient 13 de 2002, en el qual la valoració de la transformació 
d’un magatzem agrícola en habitatge, incloent l’obertura de finestres, una nova porta a l’exterior, 
una cuina, un bany i dues habitacions té una valoració, segons l’aparellador municipal de 1.053,27 €
(a més, en aquest cas, també es tracta d’un expedient amb proposta de demolició presentada a 
l’infractor el 22 de maig de 2002, que no l’ha executat, ni ha sol·licitat la llicència de demolició, i 
que es va limitar a pagar 526,64 € de multa).

Resposta: L’aparellador municipal valora segons els preus establerts en el Llibre oficial de preus de 
la construcció del Col·legi Oficial d’Aparelladors i Arquitectes Tècnics de Mallorca.

1.5. Càmping de la Colònia

Recentment, aquest regidor ha estat informat, per l’instructor de l’expedient sancionador, 
que la CIU ha obert, per la infracció denunciada per aquest regidor durant la passada 
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legislatura, i ha formulat una proposta de sanció que s’apuja a 937,906,69 €, independentment 
de la proposta de resolució que es formuli a l’expedient de demolició que s’instrueix
paral·lelament.
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1.5.1. El seu Equip de Govern, hereu directe de l’anterior (fet que es manifesta, per exemple, en la 
continuïtat de l’arquitecte municipal, Sr. Carrió, o en què el Sr. Silva segueixi instruint els
expedients sancionadors i “oblidant-se” dels de demolició), assumeix que la seva negativa a obrir 
l’oportú expedient d’infracció urbanística (a una infracció que és de 1999 i de la qual EU/EV no va 
demanar la subrogació al CIM fins al març de 2002, davant la reiteració amb què l’arquitecte 
municipal negava l’obligatorietat de la llicència municipal per construir 88 bungalous i per reformar 
altres dos més) suposarà que la multa que se’n derivi la cobrarà el CIM i no s’ingressarà a 
l’Ajuntament d’Artà?

Resposta: Sí.

1.5.2. En relació al mateix càmping, amb quina data va rebre la Sra. Batlessa les queixes dels veïns 
del càmping esmentat, registrades a l’ajuntament el dia 03-07-2003?

Resposta: Ho desconec.

1.5.3. Pot explicar quines accions ha realitzat des que va tenir coneixement de la denúncia per 
solucionar-les i en quines dates?

Resposta: Una vegada rebudes les queixes dels veïns, vaig tenir una reunió amb el titular del 
càmping, en la qual li vaig comunicar les queixes esmentades. El titular del càmping es va 
comprometre a esmentar els problemes al·ludits en l’escrit dels veïns, la qual cosa queda
confirmada per l’informe emès pel cap de la Policia Local. 

També he tengut contactes amb el director general de Coordinació Turística del Govern balear i 
amb el Director del Territori del Consell de Mallorca.

2. Obres del Poliesportiu de la Colònia

Al Plenari del mes de març passat, el Sr. Batle va respondre que les obres realitzades per corregir
les deficiències de l’edifici i les que corresponen a l’adaptació de les funcions d’escola són les 
mateixes.

Qui les ha de pagar o les ha pagades? L’Ajuntament? La Conselleria d’Educació del Govern balear? 
L’empresa constructora de l’edifici perquè s’han detectat dins del període de garantia de l’edifici? 
Un altre?

Resposta: L’Ajuntament no ha pagat aquestes obres. Segurament les haurà pagat la Conselleria 
d’Educació del Govern balear.

3. Casal de Joves

El portaveu d’EU/EV retira les preguntes, perquè el regidor de Joventut li donarà les explicacions 
pròximament.

4. Recollida fems

4.1. Quan es tornarà a instal·lar el punt de recollida selectiva de fems del c/ del Trespolet?
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Resposta: No es tornarà a posar per ara. Hi ha problemes amb la recollida en aqueix indret.

4.2. Quantes queixes s’han rebut (orals i/o escrites) en els darrers 4 anys per les molèsties que 
causen els vehicles de recollida domiciliària de fems (olors, renous, horaris inadequats, etc.), 
sobretot provinents dels negocis de restauració del c/ de Ciutat?

Resposta: Ho desconec. No duc un control exhaustiu. A mi me n’han arribat dues.

4.3. Quines actuacions s’han realitzat al respecte, en quines dates i amb quins resultats?
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Resposta: Vaig tenir una reunió amb l’Associació de Comerços i Serveis, en la qual es va arribar a 
una solució.

4.4. S’ha obert qualque expedient a l’empresa concessionària? S’ha establert alguna sanció? 

Resposta: No.

5. Obres d’ampliació del Cementiri d’Artà

5.1. Detalli, si us plau, el conjunt de deficiències observades a les obres d’ampliació del Cementeri 
d’Artà.

Resposta: Les obres del Cementeri Municipal d’Artà no estan acabades i, per tant, no es pot xerrar 
de deficiències.

5.2. Quines són responsabilitat de l’arquitecte director de les obres?

Resposta: Repetesc: és una obra inacabada.

5.3. Quines són responsabilitat de l’aparellador?

Resposta: Repetesc: és una obra inacabada.

5.4. Quines són responsabilitat de les empreses adjudicatàries?

Resposta: Ídem d’ídem.

5.5. Quines deficiències no tenen responsable conegut?

Resposta: Ídem d’ídem.

6. Hisenda

6.1. Pot explicar a què es deu que partides de subministrament de materials per a activitats 
ordinàries de la Residència, com són els tallers de costura o de pintura, hagin estat carregades 
durant l’exercici 2001 i 2002 a les partides de beneficència?

Resposta: No ho puc explicar. Ho desconec.

6.2. Pot explicar amb quines partides compta actualment l’Ajuntament per donar suport a les 
peticions d’ajuda en l’adquisició de material escolar, quotes mensuals d’educació no gratuïta, com 
escoletes, menjadors escolars, etc.?

Resposta: La partida 3131 48000 i la 3131 48022.

6.3. A quant s’apugen les sol·licituds rebudes?

Resposta: A 3.910 €. S’han concedit ajudes per valor de 3.758 €.
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6.4. A quant està previst que s’apugi el conjunt de les que es presentin enguany?

Resposta: És imprevisible.



59

6.5. Quantes s’han desestimat per falta de disponibilitat pressupostària?

Resposta: Una.

6.6. Quantes estan previstes que s’hagin de desestimar? 

Resposta: No ho sabem.

6.7. Com es pensa donar sortida a aquests casos d’alumnes que no disposen del material escolar 
mínim per poder iniciar el curs o que sol·liciten ajuda per a menjadors escolars?

Resposta: Tots els escolars d’Artà que han acudit als Serveis Municipals tenen material escolar 
mínim. La resta de casos s’estudiaran.

Finalment, la batlessa exposa el parlament final següent:

Abans d’acabar us vull fer una reflexió. Avui l’oposició heu aprovat un caramull de propostes que 
l’Equip de Govern no té per què dur a terme; i no té per què dur- les a terme perquè n’hi ha algunes 
que van contra la nostra voluntat; d’altres es presenten en un moment que no consideram que sigui 
l’adequat; i d’altres van contra el sentit comú i la prudència. I, tot i així, n’hi ha d’altres amb què 
haguéssim pogut estar d’acord si s’haguessin presentat en un marc de col·laboració i no
d’obstrucció. Creim que la vostra responsabilitat hauria de ser la de col·laborar amb l’Equip de 
Govern en vista dels resultats de les darreres eleccions. No podeu obligar ningú a actuar contra la 
seva voluntat. El vostre sí que és un comportament vertaderament antidemocràtic, perquè usau una 
posició d’oposició, sense cap responsabilitat ni una, per obstruir la tasca que desenvolupa l’Equip 
de Govern i per obstruir la tasca que fan els treballadors d’aquesta Sala per al bon funcionament del 
municipi.

Acords

1. Aprovar, per unanimitat, les actes de les sessions anteriors.

2. Ratificar, per unanimitat, l’acord de la Comissió de Govern de dia 26 d’agost de 2003, referent a 
la designació de les festes locals per a l’any 2004.

3. Ratificar, per unanimitat, l’acord de la Comissió de Govern de dia 8 de setembre de 2003, 
referent a l’adhesió a la Plataforma en Defensa del Tren.

5. Aprovar, per unanimitat, la moció a favor de la campanya “Correus en les llengües de l’Estat 
espanyol”, segons la qual s’acorda:

5.1. Instar Correus perquè també empri el català en el seu logotip, i que la versió catalana del 
logotip aparegui tant als rètols de les oficines com a les bústies, carrets de repartiment, vehicles i 
altres elements de la seva propietat radicats, estacionats, emmagatzemats o instal·lats en aquest 
municipi, en les instal? lacions postals de qualsevol naturalesa que donen servei a aquest municipi i 
en totes les instal·lacions postals de tots els municipis de les Illes Balears, la Comunitat Valenciana, 
Catalunya i en tots els municipis de llengua catalana d’Aragó.
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5.2. Instar Correus perquè empri tota la documentació d’abast estatal internacional una denominació 
de l’empresa en castellà, català, gallec i basc ( Correus, Correos i Posta). Això comprèn tota la 
papereria originada i usada en els serveis centrals de Correus, el servei de filatèlia, les publicacions, 
la pàgina web, etc.

5.3. Trametre aquesta moció al ministre de Foment, al president de Correus, al president del 
Parlament de les Illes Balears, al director de Correus i a l’Organització pel Multilingüisme.

6. Acordar, per unanimitat, instar la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears 
perquè signi un conveni de col·laboració entre ambdues institucions i perquè acceleri la redacció 
odel projecte d’execució per poder dur a terme, el més aviat possible, aquestes obres
imprescindibles d’ampliació de les dependències de l’IES Llorenç Garcias i Font.

7. Acordar, per unanimitat:

7.1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit 4/2003.

7.2. Exposar al públic aquest expedient durant el termini de quinze dies, als efectes de
reclamacions, mitjançant un anunci en el BOIB.

8. Acordar, per unanimitat:

8.1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit 5/2003.

8.2. Exposar al públic aquest expedient durant el termini de quinze dies, als efectes de
reclamacions, mitjançant un anunci en el BOIB.

9. Aprovar, per unanimitat, les gratificacions del personal corresponents als mesos de juliol i agost 
de 2003, que s’apugen a la quantitat de 3.889,99 €.

M1. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1.Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.
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2. Aprovar la moció del PP referent a l’asfalt dels carrers de Bonaire, de Mallorca, de Na Coixa i de 
Llorenç Villonga, i a la instal·lació d’un contenidor per a residus sòlids urbans al carrer de Na Coixa.

M2. Aprovar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), la ratificació de la 
urgència i la inclusió en l’ordre del dia de la moció presentada pel Partit Popular referent al
començament urgent de les obres de canvi de xarxes d’abastament i sanejament previstes en el Pla 
d’obres i serveis del CIM i adjudicades des de fa més de cinc anys a l’empresa Melchor Mascaró, SA.

M4. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció conjunta presentada pels portaveus dels grups polítics PP, UM i EU/EV, relativa a 
la Residència de persones Majors.

M5. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per UM referent a l’establiment d’una aturada de taxis.

M7. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per UM referent a radiar els plens a través de l’emissora municipal 
Radio Artà.

M8. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per UM referent al control, seguiment i fiscalització de l’obra 
d’ampliació del Cementeri.

M9. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a la petició de rescissió del contracte de prestació 
de serveis de l’aparellador Sr. César Córdoba Herreros a l’Ajuntament d’Artà.

M10. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.
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2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a la petició de rescissió del contracte de prestació 
de serveis de l’arquitecte Sr. Mateu Carrió a l’Ajuntament d’Artà.

M12. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a la petició als Serveis Socials Municipals d’un 
informe tècnic sobre els criteris que s’han de considerar en el procés de reconversió parcial de la 
Residència de Persones Majors en residència per a persones en situació de dependència o assistides.

M13. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a l’encàrrec d’una auditoria externa sobre les 
deficiències de disseny i d’execució de l’edifici del Teatre Municipal i sobre les possibilitats, les 
alternatives i el pressupost per esmenar-les.

M14. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), la ratificació de 
la urgència i la inclusió en l’ordre del dia de la moció presentada per EU/EV relativa a l’estudi de les 
possibilitats de viabilitat econòmica d’una entitat local menor a la Colònia de Sant Pere.

M15. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), la ratificació de 
la urgència i la inclusió en l’ordre del dia de la moció presentada per EU/EV relativa a la creació d’un 
fòrum de seguiment, control i participació de l’acció política municipal a la Colònia de Sant Pere.

M16. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE), la ratificació de 
la urgència i la inclusió en l’ordre del dia de la moció presentada per EU/EV relativa a la petició al 
Govern balear perquè compri els Canons.

M17. Acordar, per 7 vots a favor (PP, UM i EU/EV) i 6 vots en contra (UIA i PSOE):

1. Ratificar la urgència i la inclusió de la moció en l’ordre del dia.

2. Aprovar la moció presentada per EU/EV referent a instar la batlessa perquè presenti al Ple una 
modificació de crèdit per disminuir les partides de sous i de Seguretat Social del 1r tinent de batle i del 
delegat de la batlessa a la Colònia i de la partida de les assistències dels regidors.

La batlessa aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària Vist i plau
La batlessa


